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Ljubljana, 19. julij 2012 
 

 
 
KATJA ŠERUGA: Odločanje o holdingu in zlatem fiskalnem pravilu – zaupnice ne vežete, 
parlament jutri o tem ne določa. Kako konkretno bodo potekale stvari naprej? Je možno, da 
jeseni, če nimate glasov za zlato fiskalno pravilo, pride do še ene takšne zaostritve kot je bila 
ta? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dogovorili smo se, da po principu, ki je bil predlagan 
tudi za tako imenovano Partnerstvo za izhod iz krize in razvoj, ki pa ni zaživelo, do 25. avgusta 
usklajujemo tri stvari: izvedbeni ustavni zakon za zlato fiskalno pravilo, zakon o Slovenskem 
državnem holdingu in zakon o agenciji oziroma skladu za eksterno reševanje oziroma sanacijo 
bank. Vse parlamentarne stranke bodo pri tem sodelovale, predlagale svoje strokovnjake v 
skupine, opravljeni bodo tudi vsi drugi postopki usklajevanja s socialnimi partnerji in 
septembrska seja Državnega zbora sredi meseca bo trenutek resnice. To je verjetno zadnji 
odlok, ki si ga Slovenija lahko privošči pri reševanju treh ključnih problemov. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV) : Kako zdaj preložitev vpliva na javne finance? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Pri nekaterih instrumentih izgubljamo en mesec in to 
bo imelo svoje finančne posledice, ki jih bomo lahko delno sanirali, če bodo te rešitve sprejete in 
ne bodo blokirane, kot se sedaj obeta, in v tem primeru bo škoda popravljena in se bo ta odlok 
izplačal. V kolikor pa smo problem samo preložili, pa bo cena dvojna 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV):  Dvojna v kakšnem smislu?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: V tem smislu, da bomo čez en mesec pred istim 
problemom, pa še finančne posledice, ki jih bomo pridelali v tem času bo treba poplačati. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV):  Kakšne pa so? O koliko denarja se pogovarjamo?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je seveda stvar ocene. Dejstvo pa je, da naš 
mednarodni finančni položaj je toliko boljši ali slabši, kolikor večje je zaupanje v Slovenijo, da bo 
probleme, ki jih ima, sama reševala. Sporočilo o tem, da obstaja možnost političnega soglasja 
tudi za rešitve, kjer je potrebna dvotretjinska večina, je pozitiven signal, ki traja toliko časa, 
dokler je to upanje realno. Mi smo ta signal poslali že v začetku leta, potem so si nekateri 
premislili, in to je imelo negativne posledice. Gre enostavno za vprašanje kredibilnosti Slovenije 
in kredibilnosti političnega razreda, ki ima zadnjo možnost, da dokaže, da smo sami sposobni 
rešiti te težave. 
 
 


